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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 20. juni 2024 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Dean L.V. Larsen, Louise M. 

Jensen, Mia L. A. Jensen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Michael Hørlyk  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Mille, Michele, Lisa 

17.30-17.45 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

Der er på sidste elevrådsmøde blevet talt om elevrådets ønsker for kommende skoleår. 

Elevrådet nævner: spilleturnering, skolefest, spille eftermiddage og kulturklubber. 

Ønske om mere praktisk orienteret undervisning og eller motion inden undervisningen starter. 

Ønske om at klasselokalerne bliver malet. 

Skb spørger til mobil friskole. Der er delte holdninger, men princippet forstås. Det er blevet 

hverdag for de fleste – dog er der stadig elever, der forsøger at komme uden om at skulle 

aflevere telefonen. Mobilfriheden tages op med elevrådet igen til næste skoleår.  

Næste år arbejdes der på at få et skab til hver klasse der både kan rumme PC´er og 

mobiltelefoner. 

Elevrådet påpeger udfordringerne med, at der er elever der forlader skolen for at ryge. Det er 

både forbudt at ryge i skoletiden, samt at forlade skolens matrikel i skoletiden. 

Skoleboden ønskes fastholdt. Elevrådet har drøftet, om der skal være en belønning ved at stå 

i skoleboden. Elevrådet har også drøftet om andre end elevrådet vil kunne stå i skoleboden – 

evt de klasser som skal på lejrskole. I dette skoleår går overskuddet til elevrådet. Hvis klasser 

står for det, kan de enkelte klasser tjene til klassen. 

17.50–17.50 Beslutningspunkter 

 

17.45-18.45 Orienteringspunkter 

● Økonomi / Budgetopfølgning 

Mindre forbrug på ca 250.00 efter ansættelser af personaler qua stigende elevtal i 

inklusionscenteret. 
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Der er fortsat 250.00 i supplementsperioden til nysgerrighedsrum (gl. pulje tildeling) 

Budgettet er desuden rettet til ift de kommende lønstigninger, investeringer og opgaver.  

● Status Hvidebæk Kathøj 

Kommer på som pkt. på det kommende kommunalbestyrelsesmøde d. 26.juni 2024 (kl.17.00). 

Ekstrabevillingen på ca. 6,6 mill. til projektet blev bevilliget på sidste økonomiudvalgsmøde. 

Der er en opmærksomhed på at forholdene på Hvidebækskolen har ændret sig siden projektet 

gik i gang. Hvidebækskolen kommer til at have behov for flere lokaler end hidtil opgivet.  

● Dimension 2024 

Der afholdes dimension på torsdag d.27.juni. Arrangementet afholdes i gymnastiksalen. 

Forældrerepræsentant sætter spørgsmålstegn ved, at der kun må komme to voksne med pr 

elev, da flere elever har bonusforældre. Bemærkningen tages til efterretning og med til 

drøftelse fremadrettet. 

● Elev fravær 

Ledelsen fremviste fraværsdata, som er inddelt i sygdom, ulovligt fravær og ekstraordinær 

frihed. Skolen ligger med et ekstraordinært højt fravær, hvilket er bekymrende. 

Skolebestyrelsen blev orienteret om fraværsproceduren på skolen. 

Skolebestyrelsen fik desuden et indblik i hvilke faktorer der skal være til stede for at fraværet 

kan nedbringes – fællesskabsfølelse (elevfællesskab), støttende/inspirerende/motiverende 

undervisning, lærer-elev relation.  

Der skal handles forbyggende med nysgerrighed og anerkendelse på de fraværssager der 

opleves. Fravær skal ses om ”en løsning” for barnet frem for ”et problem” – hvad fortæller 

fraværet os noget om, hvad kan vi blive kloge på og hvordan kan vi hjælpe? 

Skolens fraværsprocedure besøges på skolebestyrelsesmøde i kommende skoleår. 

18.45-19.20 Debatpunkter 

● Skolebestyrelsens beretning 2023/2024 

Formanden fremlagde udkast til skolebestyrelsens årsberetning. Formanden samlede 

bestyrelsens bemærkninger sammen og retter årsberetningen til og sender ud. 

● Drøftelse om konstituering 

Der skal konstitueres ved første skolebestyrelsesmøde i det kommende skoleår.  

19.20-19.30 Eventuelt og kort orientering fra 

● Ledelsen: Kort orientering om folkeskolens kvalitetsprogram. Bestyrelsen vil få mere af vide 

i kommende skoleår. 

● 9.klasserne både i almen og IC har klaret det rigtig flot – særligt i de mundtlige fag. De 

skriftlige fag er det hvor eleverne har haft de største udfordringer. 

Alle ordinære møder er i indeværende skoleår fra kl.17.30-19.30 

 


